
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 8. dubna 2024 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost rektorátu, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., 
doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana 
Molková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni:  
prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
3. Návrh žádosti o rozšíření akreditace NAÚ o kombinovanou formu studia navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství anglického jazyka Fakulty filozofické. 
4. Nápravné opatření žádosti o vnitřní akreditaci bakalářského studijního programu 

Chemie pro vědu Fakulty chemicko-technologické. 
5. Kontrolní zpráva bakalářského studijního programu Finance Fakulty ekonomicko-

správní. 
6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

zdravotnických studií. 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

chemicko-technologické. 
8. Návrh na úpravu databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
9. Návrh dodatku zprávy o vnitřním hodnocení kvality činností UPCE za rok 2023. 
10. Návrh novely směrnice č. 1/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů 

na UPCE. 
11. Různé. 
12. Závěr. 

 

 
1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH, informovala o omluvené neúčasti prof. Kalendy a prof. Fuska, 
a seznámila přítomné s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal o doplnění navrženého 
programu, prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. Prof. Molková dále informovala, 
že od 1. března 2024 došlo v souvislosti s novelou Jednacího řádu RVH ke změnám ve složení 
odborných komisí; zároveň každá z odborných komisí má kromě předsedy také místopředsedu. 
Prof. Molková následně přivítala novou členku RVH za oblast vzdělávání Ekonomické obory, 
doc. Kotkovou Stříteskou. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
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2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE 
Prof. Molková připomněla proces vnitřního hodnocení kvality studijních programů na UPCE 
a seznámila přítomné s plánem projednání závěrů hodnocení za první pololetí roku 2024, kdy bylo 
hodnoceno celkem 16 studijních programů. Na dnešním jednání bude projednáno prvních osm 
studijních programů. 
2.1 Historické vědy (FF/2018/47/1) a 2.2 Historical Sciences (FF/2018/48/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání zpravodaje humanitní odborné komise, dr. Kupku a doc. Mandysovou. 
Jelikož se jedná o český studijní program a jeho anglickou mutaci, budou na dnešním jednání doktorské 
studijní programy Historické vědy a Historical Sciencies projednány společně. 
Prof. Molková přivítala na jednání garanta zmiňovaných studijních programů, doc. Kubeše, 
a proděkanku pro vzdělávání Fakulty filozofické, dr. Reimannovou. 
Dr. Kupka byl požádán o přednesení závěrů zpravodaje ke studijnímu programu Historické vědy. 
Následně své stanovisko ke studijnímu programu Historical Sciences představila doc. Mandysová. 
Stanovisko humanitní odborné komise přednesla její předsedkyně, prof. Lenderová. Byla otevřena 
diskuse k tomuto bodu programu, která byla zaměřena na chystanou reformu financování doktorského 
studia a problematiku úspěšného ukončení studia ve standardní době. Do diskuse se zapojili dr. Bělina, 
doc. Dušek, prof. Lenderová, doc. Grygar. 
Zástupci fakulty reagovali na veškeré položené otázky a konstatovali, že si uvědomují problémy 
v realizaci projednávaných studijních programů a snaží se je řešit. Nejdůležitější pro kvalitní doktorské 
studijní programy je dle doc. Kubeše kvalitní habilitační a jmenovací řízení. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
 

K jednání se připojil prof. Čapek. 
 
Návrh usnesení k bodu 2.1:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Historické vědy Fakulty filozofické, č. FF/2018/47/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2.2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Historical Sciencies Fakulty filozofické, č. FF/2018/48/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.3 Analýza biologických materiálů (FCHT/2018/72/1) 
K jednání RVH přizvala prof. Molková zpravodaje technické odborné komise, prof. Hájka, dále zástupce 
Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro pedagogiku, prof. Mošnera a garanta navazujícího 
magisterského studijního programu Analýza biologických materiálů, prof. Kanďára.  
Prof. Hájek přednesl stanovisko zpravodaje, stanovisko odborné komise představil přítomným 
předseda technické odborné komise, doc. Dušek. Prof. Kanďár byl požádán o vyjádření k připomínkám, 
jeho vyjádření doplnil prof. Mošner. Bylo konstatováno, že se jedná o tradiční studijní program fakulty 
s velkou perspektivou do budoucna, z pohledu zájmu studentů velice stabilní. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena na volbu jazyka závěrečných prací, zvýšení 
zájmu studentů o zahraniční mobility a dostupnost literatury. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2.3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Analýza biologických materiálů Fakulty 
chemicko-technologické, č. FCHT/2018/72/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

 
2.4 Chemie a technologie ochrany životního prostředí (FCHT/201822/1) 
Na jednání RVH přivítala prof. Molková zpravodaje technické odborné komise, doc. Voltra a zástupce 
Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro pedagogiku, prof. Mošnera a garantku bakalářského 
studijního programu Chemie a technologie ochrany životního prostředí, doc. Krejčovou.  
Doc. Voltr přednesl své stanovisko, stanovisko odborné komise přednesl její předseda, doc. Dušek. 
Zástupci fakulty seznámili přítomné členy s plánem připravit nový profesně zaměřený studijní program 
postavený na základech stávajícího studijního programu se širším záběrem na další pilíře udržitelného 
rozvoje, v okamžiku úspěšné akreditace bude uskutečňování stávajícího studijního programu 
ukončeno. 
Byla otevřena diskuse, do které se zapojili dr. Bělina, prof. Molková, doc. Dušek a prof. Čapek. Diskuse 
byla zaměřena především na problematiku práce se studenty a zpětnou vazbou a na otázku akreditace 
nového studijního programu, konkrétně časový horizont předložení akreditace a oblast vzdělávání 
plánovaného nového studijního programu. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Chemie a technologie ochrany životního prostředí 
Fakulty chemicko-technologické, č. FCHT/2018/22/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.5. Povrchová ochrana stavebních a konstrukčních materiálů (FCHT/2018/53/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání RVH zpravodaje technické odborné komise, doc. Latu a zástupce 
Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro pedagogiku, prof. Mošnera a garantku bakalářského 
studijního programu Povrchová ochrana stavebních materiálů, prof. Kalendovou.  
Doc. Lata přednesl hlavní body zprávy zpravodaje, stanovisko technické odborné komise přednesl její 
předseda, doc. Dušek. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především na nízký počet studentů oproti 
počtu plánovanému v akreditačních materiálech. Prof. Mošner představil záměr fakulty, kterým 
je studijní program zatraktivnit a modernizovat, jelikož do budoucna není realizace současné podoby 
studijního programu ekonomicky udržitelná. Zástupci fakulty byli upozorněni na možnost měnit 
studijní program i v průběhu jeho uskutečňování pomocí institutu rozšíření akreditace, závažných 
změn nebo méně závažných změn. Dále bylo diskutováno možné zrušení bakalářských prací, 
které závisí na přijetí novely vysokoškolského zákona.  
Do diskuse se zapojili doc. Dušek, doc. Grygar, prof. Čapek, dr. Bělina a prof. Molková. 
Místopředsedkyně RVH požádala přítomné o hlasování o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Povrchová ochrana stavebních a konstrukčních 
materiálů Fakulty chemicko-technologické, č. FCHT/2018/53/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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2.6 Ekonomika a management (FES/2017/9/1) 
Na jednání RVH přivítala prof. Molková zpravodaje ekonomické odborné komise, doc. Kleprlíka 
a zástupce Fakulty ekonomicko-správní, děkana, prof. Stejskala a garantku navazujícího magisterského 
studijního programu, doc. Myškovou. 
Hlavní body zprávy zpravodaje přednesl doc. Kleprlík. Stanovisko ekonomické odborné komise 
přednesla její předsedkyně, doc. Kotková Stříteská. K předneseným připomínkám ze strany odborné 
komise a externího hodnotitele vyjádřila přítomná garantka, doc. Myšková. Její vyjádření doplnil 
prof. Stejskal. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především na počet specializací 
ve studijním programu.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH vyzvala přítomné k hlasování o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.6:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management Fakulty 
ekonomicko-správní, č. FES/2017/9/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.7 Regional Development and Governance (FES/2017/8/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání RVH zpravodajku ekonomické odborné komise, prof. Tetřevovou, 
a garanta navazujícího magisterského studijního programu typu Joint Degree Regional Development 
and Governance, prof. Stejskala. 
Prof. Tetřevová seznámila přítomné s hlavními body své zprávy, stanovisko ekonomické odborné 
komise přednesla její předsedkyně, doc. Kotková Stříteská. K hlavním připomínkám z hodnocení 
se vyjádřil prof. Stejskal, který upozornil na ekonomické potíže realizace tohoto studijního programu 
a ubezpečil členy RVH, že fakulta v současnosti hledá řešení tohoto problému. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Soušek, doc. Dušek, Ing. Fišera 
a prof. Čapek. Diskutována byla především výše školného, kterou jsou studenti ochotni platit, země, 
z kterých pocházejí zájemci o studium tohoto studijního programu a podmínky pro zaměstnání a život 
anglicky mluvícího studenta v Pardubicích. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Regional Development and Governance 
Fakulty ekonomicko-správní, č. FES/2017/8/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.8 Hospodářská politika a veřejná správa (FES/2018/62/1) 
K jednání RVH byl přizván zpravodaj ekonomické odborné komise, dr. Vávra, a zástupci Fakulty 
ekonomicko-správní, děkan fakulty, prof. Stejskal, a garantka bakalářského studijního programu, 
doc. Volejníková. 
Dr. Vávra seznámil přítomné s hlavními body své zprávy, zmínil připomínky externího i interního 
hodnotitele. Stanovisko předsedkyně odborné komise přednesla doc. Kotková Stříteská, bylo 
konstatováno, že odborná komise souhlasí se závěry externího hodnotitele. 
Doc. Volejníková reagovala na připomínky hodnotitelů a komise. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, ve které doc. Grygar vyjádřil souhlas s hodnocením externího 
hodnotitele a vznesl své připomínky k závěrečným pracím. Na připomínky zareagoval prof. Stejskal. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2.8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa Fakulty 
ekonomicko-správní, č. FES/2018/62/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
3. Návrh žádosti o rozšíření akreditace NAÚ o kombinovanou formu studia navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství anglického jazyka Fakulty filozofické. 

Prof. Molková představila členům RVH žádost fakulty filozofické o rozšíření akreditace o kombinovanou 
formu studia navazujícího magisterského studijního programu Učitelství anglického jazyka. Žádost byla 
posouzena humanitní odbornou komisí, své vyjádření k žádosti přednesla její předsedkyně, 
prof. Lenderová. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena na prostupnost studiem v kombinované 
formě. Do diskuse se zapojili doc. Kotková Stříteská, prof. Čapek. Bylo konstatováno, že tento studijní 
program realizovaný v prezenční formě vykazuje dlouhodobě vysoký počet přihlášek ke studiu a vysoký 
poměr mezi počtem zapsaných a přijatých studentů. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o rozšíření akreditace o kombinovanou formu studia navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Učitelství anglického jazyka, č. FF/2024/194/1, a doporučuje 
rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
4. Nápravné opatření žádosti o vnitřní akreditaci bakalářského studijního programu Chemie 
pro vědu Fakulty chemicko-technologické. 
Prof. Molková připomněla zadání nápravného opatření k žádosti o vnitřní akreditaci bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Chemie pro vědu. Nápravné opatření bylo posouzeno 
zpravodajem odborné komise, doc. Bažantem. Předseda technické odborné komise, doc. Dušek, 
přednesl své vyjádření, ve kterém konstatoval, že zadání nápravného opatření bylo splněno. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti 
o vnitřní akreditaci bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Chemie pro vědu, 
č. FCHT/2023/193/1, Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
5. Kontrolní zpráva bakalářského studijního programu Finance Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková seznámila přítomné se zadáním kontrolní zprávy k bakalářskému studijnímu programu 
Finance Fakulty ekonomicko-správní a požádala doc. Kotkovou Stříteskou o vyjádření za ekonomickou 
odbornou komisi. Bylo konstatováno, že zadání kontrolní zprávy bylo splněno. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Finance, č. FES/2020/140/1, Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických 
studií. 
Prof. Molková představila méně závažné změny v realizaci studijních programů fakulty zdravotnických 
studií. Jedná se o změny, které primárně schvaluje rada studijních programů příslušné fakulty. 
Předkládané změny se týkají personálního zabezpečení výuky. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Přílohou předložených oznámení změn nebyly personální formuláře akademických pracovníků, kterých 
se změny týkají. Fakulta bude požádána o doplnění předložených materiálů, aby bylo možné posoudit 
vytížení zapojených akademických pracovníků. Projednávání tohoto bodu je odloženo. 
 
 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-
technologické. 
Prof. Molková seznámila přítomné členy RVH se změnami méně závažného charakteru v uskutečňování 
studijních programů Fakulty chemicko-technologické. Změny souvisí s odchodem akademického 
pracovníka a propisují se do několika studijních programů. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
8. Návrh na úpravu databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
Prof. Čapek představil přítomným návrh na doplnění databáze externích hodnotitelů RVH, který vzešel 
z návrhu děkanů jednotlivých fakult. Prof. Čapek požádal přítomné členy o navržení dalších možných 
externích hodnotitelů. Doplnění seznamu externích hodnotitelů bude projednáno na květnovém 
jednání RVH. Z důvodu přípravy žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Fakulty zdravotnických 
studií navrhl děkan fakulty samostatně externí hodnotitelku za oblast vzdělávání Zdravotnické obory, 
specializaci Fyzioterapie. Podklady k projednání tohoto návrhu měli členové RVH k dispozici 
na sharepoint úložišti.  
K bodu jednání proběhla diskuse, která byla zaměřena především na proces navrhování nových 
externích hodnotitelů. 
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje návrh Fakulty zdravotnických 
studií na doplnění databáze externích hodnotitelů Rady pro vnitřní hodnocení o hodnotitelku za oblast 
vzdělávání Zdravotnické obory, specializace Fyzioterapie. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
9. Návrh Dodatku zprávy o vnitřním hodnocení kvality činností UPCE za rok 2023. 
Prof. Molková představila návrh Dodatku zprávy o vnitřním hodnocení kvality za rok 2023, informovala 
o dostupnosti návrhu dodatku na sharepoint úložišti a požádala přítomné o vkládání připomínek 
do tohoto sdíleného dokumentu do pondělí 22. dubna. Následně bude vytvořena finální verze 
dokumentu, která bude projednána na následujícím zasedání RVH.Poté bude dodatek postoupen 
k projednání dalším grémiím UPCE. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
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10.  Návrh novely směrnice č. 1/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů na UPCE. 
Prof. Molková představila přítomným členům novelu směrnice 1/2022 Příprava, změny a hodnocení 
studijních programů na UPCE, jejíž přílohou budou již projednané standardy pro akreditace studijních 
programů na UPCE. Prof. Molková požádala přítomné o připomínky do 22. dubna, dokument bude 
členům k dispozici na sharepointu RVH.  
K bodu jednání proběhla diskuse, která byla zaměřena především na zavedení přechodného období 
pro povinné používání systému AKRES pro vytváření akreditačních spisů. Členové RVH byli požádáni 
o šíření informace o připravenosti IS AKRES pro přípravu akreditačních materiálů a jeho potřebnosti 
například i z důvodu urychlení formální kontroly akreditačních spisů. IS AKRES bude používán 
pro přípravu všech akreditačních žádostí, tedy i žádostí o akreditaci NAÚ. 
 
11. Různé. 
Přítomní členové neměli žádné podněty k diskusi. 
 
12. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 

Pardubice dne 8. dubna 2024 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 

 


